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ACTA PLE NUM.  9/93 
 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 28 DE JULIOL DE 1993.  
 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
vint-i-vuit de juliol de mil nou-cents noranta-tres, es reuneixen a la Sala de 
Sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres 
integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió 
ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i 
assistits per mi, la Secretària General. 
 
 

ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo  
Sr.  Antonio Bouso Varela  
Sra. Adelina Cobos Caballero  
Sr.  Jordi Cuesta i Grande  
Sr.  Juan Antonio García Díaz  
Sra. Cristina Gasull i Martínez  
Sr.  Ricardo Gil Nuñez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado  
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Sra. Judith Ibáñez Vives 
Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  Miquel Martí i Solé 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo  
Sr.  Josep Nogué i Felip 
Sra. Yolanda Piedra i Mañes  
Sr.  Frederic Prieto i Caballé  
Sr.  Antoni Recort i García  
Sr.  Amador Rosas Outes 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas 
 
 
No hi assisteixen 
 
Sr.  Carles Navales i Turmos  
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'Ordre del Dia i que són els següents: 
 
 

PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Lectura i aprovació de les actes núm. 7/93 i 8/93, 
corresponents a les sessions ordinària i extraordinària dels dies 30 de 
juny i 9 de juliol d'enguany, respectivament. 
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 Per Secretaria es dóna lectura a les actes número 7/93 i 8/93, 
corresponents a les sessions ordinària i extraordinària dels dies 30 de juny i 9 
de juliol d'enguany, respectivament. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per a manifestar, pel que fa referència l'acta 
núm. 8/93, corresponent a la sessió del dia 9 de juliol, que a la pàgina 14, 
últim paràgraf, incís final, existeix un error de transcripció en la frase: "El que 
passa, assenyala el senyor Prieto, és que tenen por i per tant ...", havent de 
quedar redactat al seu parer aquest paràgraf en els següents termes: "El que 
passa, assenyala el senyor Prieto, és que prefereixen votar en contra en 
aquesta primera votació, per a estudiar-ho millor d'aquí a l'aprovació 
provisional, ja que temen que aquesta modificació signifiqui la paralització 
definitiva del barri, ...". 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de CiU, 
senyor Antoni Recort i García, per a manifestar que a l'acta d'aquesta mateixa 
sessió, pel que fa a la seva intervenció que figura en el foli 15, s'ha omès la 
seva pregunta sobre la destinació de l'equipament comercial i la contestació 
que li va donar el senyor Alcalde, per la qual cosa al seu entendre el paràgraf 
15 de l'acta de la sessió corresponent al dia 9 de juliol hauria de quedar 
redactat en el termes següents: 
 
 "Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de 
CiU, senyor Antoni Recort i García, per a preguntar si la destinació de 
l'equipament és alimentària o general, contestant sobre això el senyor Alcalde 
que és general, però amb una petita part d'alimentària, manifestant a 
continuació el senyor Recort que fa 3 o 4 anys es va iniciar una concentració 
de les petites àrees comercials en un sector; al seu entendre és preocupant 
que grans superfícies tinguin ara l'afany d'entrar a les àrees urbanes, 
menjant-se els petits comerciants, circumstància que es produirà a la llarga, 
tal com ha passat a França, per la qual cosa pensa que l'Ajuntament pot estar 
abonant això, en la mesura en què permet la instal.lació de dues grans àrees 
comercials a la ciutat. Per aquest motiu, assenyala el senyor Recort, el seu 
grup s'abstindrà de votar esperant les possibles oposicions que puguin sorgir 
a aquesta modificació durant el període d'exposició pública". 
 
 Després d'això se sotmeten a votació les actes, les quals són 
aprovades per unanimitat amb les esmenes a què anteriorment s'ha fet 
referència. 
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 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els acords de la 
Comissió de Govern que a continuació es relacionen. 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes de la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels acords adoptats per la Comissió de 
Govern, com a conseqüència de la seva urgència, en les sessions que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 23 de juny de 1993 
 
 PROPOSTES DE L'AREA DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 
 
 
 -  Compareixer com a part demandada en el recurs Contenciós-
Administratiu número 941/93, interposat per COMERCIAL BOAYA, S.L. i que 
se segueix davant la Secció Primera de la Sala Contenciosa Administrativa del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya. 
 
 
 "Vist el telegrama tramès per la Secció Primera de la Sala 
Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en 
virtut del qual es comunica a aquest Ajuntament la interposició del recurs 
Contenciós-Administratiu número 941/93, per COMERCIAL BOAYA, S.L., 
contra la desestimació del recurs de reposició formulat contra la liquidació 
núm. 1036/92 girada pel concepte de l'Impost d'Activitats Econòmiques. 
 
 Atès que en virtut de l'esmentat escrit se cita a aquesta 
Administració, mitjançant la petició de remissió de l'expedient administratiu 
objecte del recurs, per la seva compareixença en el procés. 
 
 Per tot això, el Regidor Delegat de l'Area de Règim Interior i 
Governació, proposa a la Comissió de Govern l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Compareixer, com a part demandada, en el recurs 
Contenciós-Administratiu número 941/93, interposat per COMERCIAL 
BOAYA, S.L., i que se segueix devant la Secció Primera de la Sala Contenciosa 
Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya. 
 
 Segon.- En conformitat amb l'establert a l'article 447.2 de la Llei 
Orgànica del Poder Judicial, designar com a lletrades defensores d'aquest 
Ajuntament en l'esmentat recurs a la senyora Dolores Damiá Noarbe, Cap del 
Departament de Gestió Tributària, i a la senyora Laura Pérez Gálvez, Tècnic 
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d'Administració General, assumint la primera la direcció letrada del mateix i la 
segona la representació. 
 
 Tercer.- Comunicar el present acord a la Secció corresponent del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya i a les lletrades nomenades. 
 
 Quart.- Donar compte del present acord a la propera sessió de Ple 
que se celebri." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 -  Compareixer com a part demandada en el recurs Contenciós-
Administratiu número 317/92 interposat pel senyor Jesús Laez Alvarez, i que 
se segueix davant la Secció Primera de la Sala Contenciosa Administrativa del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya. 
 
 
 "Vist l'escrit tramès per la Secció Primera de la Sala Contenciosa 
Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en virtut del 
qual es comunica a aquest Ajuntament la interposició del recurs Contenciós-
Administratiu número 317/93, per part del senyor Jesús Laez Alvarez, per la 
denegació presumpta per silenci administratiu de la sol.licitud de devolució de 
pagaments efectuats per l'actuació de la grua municipal. 
 
 Atès que en virtut de l'esmentat escrit se cita a aquesta 
Administració, mitjançant la petició de remissió de l'expedient administratiu 
objecte de recurs, per a la seva compareixença en el procés. 
 
 Per tot aixó, el Regidor Delegat de l'Area de Règim Interior i 
Governació, proposa a la Comissió de Govern d'aquest Ajuntament l'adopció 
dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Compareixer, com a part demandada, en el recurs 
Contenciós-Administratiu número 317/92, interposat pel senyor Jesús Laez 
Alvarez, i que se segueix davant la Secció Primera de la Sala Contenciosa 
Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya. 
 
 Segon.- En conformitat amb l'establert a l'article 447.2 de la Llei 
Orgànica del Poder Judicial, designar com a lletrada defensora i representant 
d'aquest Ajuntament en l'esmentat recurs a la senyora Laura Pérez Gálvez, 
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Tècnic d'Administració General. 
 
 Tercer.- Comunicar el present acord a la Secció corresponent del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya i a la lletrada nomenada. 
 
 Quart.- Donar compte del present acord a la propera sessió del Ple 
que se celebri." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE PLANIFICACIO, ECONOMIA I HISENDA 

 
 -  Aprovar l'esborrany del conveni fiscal de la segona pròrroga pel 
període d'un any, de l'establert entre aquest Ajuntament i el Gremi 
d'Encantistes i Marxants de Barcelona i Província. 
 
 
 "Vist l'acord adoptat per la Comissió de Govern de data 26 de maig 
de 1993, mitjançant el qual es va aprovar la petició formulada pel Gremi 
d'Encantistes i Marxants de Barcelona i Província, de la segona pròrroga del 
Conveni Fiscal establert per l'ocupació de la via pública per part de llocs de 
venda no sedentària a l'exterior dels tres mercats municipals d'aquesta ciutat, 
Marsans, Sant Ildefons i del Centre. 
 
 Atès que l'esmentat conveni es va signar inicialment el dia 12 de 
juliol de 1990, i que el pacte onzè, disposa que es podrà prorrogar per un any, 
i que el número de pròrrogues no podran excedir de dues. 
 
 Atès que la primera pròrroga es va aprovar mitjançant acord de la 
Comissió de Govern de data 7 de juliol de 1992. 
 
 Vist l'esborrany del conveni regulador de l'esmentada segona 
pròrroga i ampliació. 
 
 Atès que en el transcurs de les negociacions per aquesta pròrroga, 
ambdues parts han considerat convenient ampliar el conveni amb la inclusió 
de la regulació de les qüestions relatives a la seva col.laboració amb la neteja 
de l'espai que ocupan els llocs de venda i a la recollida de la documentació de 
legalització de tots els venedors, les quals estan contingudes en els pactes 
quart i cinquè del conveni. 
 
 El President de la Comissió de Planificació, Economia i Hisenda, 
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proposa a la Comissió de Govern, l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar l'esborrany del conveni fiscal de la segona 
pròrroga, pel període d'un any, de l'establert entre aquest Ajuntament i el 
Gremi d'Encantistes i Marxants de Barcelona i Província, en data 12 de juliol 
de 1990, regulador del Preu Públic per l'ocupació de la via pública per llocs de 
venda no sedentària a l'exterior dels mercats de Marsans, Centre i Sant 
Ildefons, així com la seva ampliació amb els pactes quart i cinquè de 
l'esmentat esborrany. 
 
 Segon.- Facultar, indistintament al senyor Alcalde i al Tinent 
d'Alcalde de Planificació, Economia i Hisenda, per firmar la pròrroga del 
conveni esmentat. 
 
 Tercer.- Donar compte del present acord al Ple Municipal en la 
propera sessió que celebri, de conformitat amb el que disposa l'acord plenari 
de data 25 de setembre de 1991, sobre delegació de competències a la 
Comissió de Govern." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE SERVEIS A LA PERSONA 
 
 
 -  Aprovar la subscripció d'un conveni de col.laboració entre 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i la Federació ECOM per a la ubicació 
d'un servei social per a la integració de les persones amb disminució física. 
 
 
 "Atès que les Lleis 7/85 i 8/87 Reguladores de les Bases de Règim 
Local i Municipal i de Règim Local de Catalunya comtemplen, entre les 
tècniques de participació ciutadana, que el deure de les corporacions locals és 
afavorir el desenvolupament de les associacions per a la defensa dels 
interessos generals o sectorials dels ciutadans. 
 
 Atès que la normativa esmentada assenyala que les corporacions 
locals hauran de facilitar la utilització dels mitjans públics per a la realització 
de les activitats de les entitats. 
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 Atès que l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i la Federació ECOM 
tenen interès en una col.laboració conjunta per a desenvolupar programes 
d'atenció i promoció de les persones amb disminució tendents a millorar les 
condicions de vida i d'inserció social d'aquest col.lectiu. 
 
 Per tot això, aquesta Regidoria de Sanitat i Serveis Socials proposa 
a la Comissió de Govern l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar la subscripció d'un Conveni de col.laboració entre 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i la Federació ECOM per a la ubicació 
d'un servei social per a la integració de les persones amb disminució física i 
per a la cooperació en diverses matèries d'atenció i promoció de les persones 
amb disminució del municipi de Cornellà de Llobregat, el text del qual 
s'acompanya com a annex al present acord. 
 
 Segon.- Facultar al senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per a la 
signatura de tants documents com siguin necessaris per a la formalització del 
present acord. 
 
 Tercer.- Donar compte del present acord a la propera sessió de Ple 
que se celebri, als efectes previstos en el dispositiu segon del punt 14 de 
l'acord plenari de 15 de setembre de 1991." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 Sessió celebrada el dia 7 de juliol de 1993 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE SERVEIS A LA PERSONA 
 
 
 -  Donar per finalitzat el conveni subscrit entre la Diputació de 
Barcelona i l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, per a l'atenció a la infància 
i adolescència. 
 
 
 "Vist l'acord adoptat per la Comissió de Govern de la Diputació de 
Barcelona, en virtut del qual dóna per finalitzat el conveni subscrit entre la 
Diputació i l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, per a l'atenció a la infància i 
adolescència, de data 21-12-1988, a partir de l'1-1-1993. 
 
 Atès que mitjançant el mateix acord la Diputació de Barcelona 
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aprova la minuta del conveni a subscriure entre ambdues institucions per al 
desenvolupament d'un programa global i conjunt de serveis socials en el 
municipi de Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès que aquest conveni tindrà vigència des de l'1-1-1993 fins al 31-
12-1995 i podrà ésser prorrogat per acord exprès d'ambdues parts per un 
període de 4 anys. 
 
 Per tot això aquesta Ponència de Sanitat i Serveis Socials proposa a 
la Comissió de Govern l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Donar per finalitzat el conveni subscrit entre la Diputació 
de Barcelona i l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat per l'atenció a la infància 
i adolescència, de data 21-12-1988, a partir de l'1-1-1993. 
 
 Segon.- Aprovar a subscripció d'un conveni de col.laboració en 
matèria d'atenció a la infància i adolescència d'acord amb la minuta de 
conveni que s'adjunta com a annex, i que s'aprova de forma simultània. 
 
 Tercer.- Facultar l'Alcalde José Montilla Aguilera per a la signatura 
de tots aquells documents que siguin necessaris per a la formalització del 
present acord. 
 
 Quart.- Donar compte del present acord a la propera sessió de Ple 
que se celebri, als efectes previstos en el dispositiu segon del punt 14 de 
l'acord plenari de 15 de setembre de 1991." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 3.-  Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels decrets i resolucions dictats per 
l'Alcaldia, com a conseqüència de la seva urgència, el text literal dels quals és 
el següent: 
 
 
 - Decret número 2.228/93 de data 25 de juny de 1993. 
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 "Vista l'Acta del Tribunal que va jutjar el concurs-oposició per 
proveïr tres places de Peons Ordinàris vacants a la Plantilla Orgànica de 
Personal laboral incloses dintre de l'Oferta Pública d'Ocupació de l'exercici 
1992. 
 
 Vist el Decret de l'Alcaldia número 4.276/92 de data 30 de 
novembre de 1992 pel qual es contracta als aspirants senyor FRANCISCO 
ALBERCA RUIZ i senyor ANGEL TATARET ROBERT per servei determinat i per 
un període de sis mesos. 
 
 Atès el que preveu la base setena de les Bases General que van regir 
l'esmentat procès selectiu així com l'informe emès en sentit favorable del seu 
responsable. 
 
 Aquesta Alcaldia-Presidència, fent ús de les atribucions que en 
confereix l'article 2 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril 
 

H E    R E S O L T 
 
 Primer.- Autoritzar la contractació indefinida del senyor 
FRANCISCO ALBERCA RUIZ i senyor ANGEL TATARET ROBERT com a Peons 
Ordinàris, d'acord amb el que preveuen les bases setena i vuitena de 
conformitat amb les Bases Generals que van regir aquesta convocatòria, amb 
efectes 1 de juny de 1993. 
 
 Segon.- Concedir als aspirants esmentats en el punt anterior un 
termini de trenta dies naturals per què prenguin possessió dels respectius 
càrrecs de conformitat amb el que disposa la Normativa vigent. 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut de la present resolució a la 
Comissió de Govern i al Ple Municipal en la primera sessió que celebrin." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Decret núm. 2.231/93 de data 25 de juny de 1993. 
 
 
 "Vista l'Acta del Tribunal que ha jutjat el Concurs-Oposició, per 
proveir en propietat sis places vacants d'Auxiliars Administratius 
d'Administració General incloses dintre de l'Oferta Pública d'Ocupació i en la 
Plantilla Orgànica d'aquest Ajuntament de l'exercici 1992. 
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 Vist el Decret de l'Alcaldia número 3751/92 de data 2 de novembre 
de 1992 pel qual es nomenava a l'aspirant senyora SONIA MORENO 
FERNANDEZ funcionària en pràctiques durant un període de sis mesos. 
 
 Atès el que preveu la base setena de les Bases Generals que van 
regir l'esmentat procès selectiu així com l'informe emès en sentit favorable del 
seu responsable de Departament. 
 
 Aquesta Alcaldia-Presidència, fent ús de les atribucions que en 
confereix l'article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
 

H E    R E S O L T 
 
 Primer.- Nomenar a la senyora SONIA MORENO FERNANDEZ per 
que ocupi en propietat una plaça d'Auxiliar Auxiliar Administratiu 
d'Administració General d'acord amb el que preveu les bases setena i vuitena 
en conformitat de les Bases Generals que van regir aquesta Convocatòria, amb 
efectes 1 de juny de 1993. 
 
 Segon.- Concedir a l'aspirant esmentada en el punt anterior un 
termini de trenta dies naturals per què prengui possessió del respectiu càrrec, 
de conformitat amb el que disposa la Normativa vigent. 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut de la present resolució a la 
Comissió de Govern i al Ple Municipal en la primera sessió que celebrin." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Decret núm. 2.495/93 de data 16 de juliol de 1993. 
 
 "L'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, conjuntament amb la 
Federació d'Associacions de Veïns, la Creu Roja, l'ONCE i el Consell de la 
Joventut i la Infància de Cornellà, ha promogut i posat en marxa una 
campanya d'ajuda humanitària, dirigida a paliar la situació provocada per la 
guerra en la població civil de la ex-república iugoslava de Bòsnia-Herzegovina. 
 
 Atès que una vegada finalitzada la campanya, s'ha recollit una 
important quantitat, tant de material divers, com de diners a través del 
compte obert a l'efecte, gràcies a les aportacions desinteresades dels ciutadans 
i empreses de Cornellà i a la col.laboració de voluntaris pertanyents a diferents 
entitats de la Ciutat. 
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 Atès que és necessari formar un comboi per a traslladar aquestes 
contribucions ciutadanes a la ciutat de SPLIT, amb l'objecte de verificar la 
seva entrega a les Organitzacions humanitàries que treballen per fer-la arribar 
de la manera més ràpida possible a la població de Bòsnia-Herzegovina. 
 
 Per tot això aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment 
té conferides 
 

H A    R E S O L T 
 
 Primer.- Crear una Comissió que dirigeixi l'expedició i el comboi a 
que s'ha fet referència en la part expositiva de la present resolució, a fi que 
sigui de bon portar tota la càrrega esmentada. 
 
 Segon.- Nomenar Cap de l'expedició al Regidor de Cultura, Esports i 
Relacions Ciutadanes d'aquest Ajuntament, senyor Vicenç Badenes i Teixidó, 
amb D.N.I. número 46.110.450, i membres d'aquesta als senyors següents: 
 
 
 -    Antonio Moreno Cantero......DNI:38.412.752 

- Gualberto Pérez Sotelo......DNI:46.729.169  
- Esteve de Quadras Puig......DNI:46.125.805  
- Josep Barrón Lacambra.......DNI:46.310.950  
- Francesc X. Gavaldà Pedrol..DNI:39.663.835  
- Xavier Egea Martínez........DNI:46.554.474 

 
 
 Tercer.- Donar compte de la present resolució en la propera sessió 
plenària que se celebri." 
 
 
 Després d'una detallada explicació dels treballs realitzats per la 
Comissió d'ajuda humanitària a Bòsnia-Herzegovina feta pel President-Delegat 
de la Comissió Informativa de l'Area de Serveis a la Persona, senyor Vicenç 
Badenes i Teixidó, en la qual s'informa que es van col.lectar 12 milions de 
pessetes i de les vicissituds del viatge, pren la paraula el senyor Alcalde, José 
Montilla Aguilera, per a manifestar que tota la ciutat, escoles, particulars i 
entitats es van abocar en aquesta campanya. 
 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de CiU, 
senyor Antoni Recort i García, per a preguntar si el vehicle avariat que no va 
poder arribar a la seva destinació, portava cap tipus de provisió, contestant 
sobre això el President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Serveis 
a la Persona, senyor Vicenç Badenes i Teixidó, que era un vehicle que anava 
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buit. 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES, 
MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 
 4.- Acceptar la cessió de 3,60 m2. de la finca núm. 16 del carrer 
Velàzquez cantonada Sant Bernat de Menthon, efectuada per la senyora 
Amparo Forgas Sanz. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'oferiment efectuat per la senyora AMPARO FORGAS SANZ, de 
cessió de 3,60 m2., de la finca número 16 del carrer Velàzquez cantonada 
Sant Bernat de Menthon, qualificats com a vial. 
 
 Atesos els informes tècnic i jurídic emesos per l'Area d'Urbanisme i 
Serveis en sentit favorable. 
 
 Vist el Decret Legislatiu 1/1990 de 12 de juliol, pel qual s'aprova la 
refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística i les 
disposicions reglamentàries concordants, la Comissió Informativa d'Obres, 
Urbanisme, Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- ACCEPTAR la cessió de 3,60 m2, de la finca número 16 del 
carrer Velázquez cantonada Sant Bernat de Menthon, inscrita en el Tom 647 i 
Llibre 70, Full 87, Finca número 1706, del Registre de la Propietat de 
l'Hospitalet de Llobregat, efectuada per la senyora AMPARO FORGAS SANZ. 
 
 Segon.- AFECTAR els esmentats terrenys a xarxa viària de 
conformitat amb els fins previstos en el Pla General Metropolità aprovat 
definitivament el 14 de juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic. 
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 Tercer.- FORMALITZAR l'esmentada adquisició mitjançant Acta 
Administrativa d'Ocupació. 
 
 Quart.- DONAR trasllat d'aquests acords als Departaments de 
Patrimoni i Gestió Tributària als efectes oportuns." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 5.- Acceptar la cessió de 20,54 m2. de la finca núm. 117 del 
carrer Rubió i Ors i Sant Bernat de Menthon, efectuada pels senyors 
Francisco Oller Navarro i Andrés Oller Navarro en representació de ALK 1, 
S.A. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'oferiment efectuat pels senyors FRANCISCO OLLER 
NAVARRO i ANDRÉS OLLER NAVARRO, en representació de la mercantil "ALK 
1, S.A.", de cessió de 20,54 m2. de la finca número 117 del carrer Rubió i Ors i 
Sant Bernat de Menthon, qualificats com a vital. 
 
 Atesos els informes tècnic i jurídic emesos per l'Area d'Urbanisme i 
Serveis en sentit favorable. 
 
 Vist el Decret Legislatiu 1/1990 de 12 de juliol, pel qual s'aprova la 
refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística i les 
disposicions reglamentàries concordants, la Comissió Informativa d'Obres, 
Urbanisme, Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- ACCEPTAR la cessió de 20,54 m2., de la finca número 117 
del carrer Rubió i Ors i Sant Bernat de Menthon, inscrita en el Tom i Llibre 
537, Full 120, Finca número 13-N i Tom i LLibre 537, Full 116, finca número 
5577, respectivament del Registre de la Propietat de l'Hospitalet de Llobregat, 
efectuada pels senyors FRANCISCO OLLER NAVARRO I ANDRÉS OLLER 
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NAVARRO, en representació de la mercantil "ALK 1, S.A.". 
 
 Segon.- AFECTAR els esmentats terrenys a xarxa viària de 
conformitat amb els fins previstos en el Pla General Metropolità aprovat 
definitivament el 14 de juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic. 
 
 Tercer.- FORMALITZAR l'esmentada adquisició mitjanant Acta 
administrativa d'ocupació. 
 
 Quart.- DONAR trasllat d'aquests acords als Departaments de 
Patrimoni i Gestió Tributària als efectes oportuns." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 6.- Acceptar la cessió de 21,86 m2. de la finca núm. 119 del 
carrer Rubió i Ors, efectuada pels senyors Francisco Oller Navarro i 
Andrés Oller Navarro en representació de ALK 1, S.A. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'oferiment efetuat pels Srs. FRANCISCO OLLER i ANDRES 
OLLER NAVARRO, en representació de la mercantil ALK 1, S.A., de cessió de 
21,86 m2. de la finca núm. 119 del carrer Rubió i Ors, qualificats com a vial. 
 
 Atesos els informes tècnic i jurídic emesos per l'Area d'Urbanisme i 
Serveis en sentit favorable. 
 
 Vist el Decret Legislatiu 1/1990 de 12 de juliol, pel qual s'aprova la 
refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística i les 
disposicions reglamentàries concordants, la Comissió Informativa d'Obres, 
Urbanisme, Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels 
següents: 
 

A C O R D S 
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 Primer.- ACCEPTAR la cessió de 21,86 m2., de la finca número 119, 
del carrer Rubió i Ors, inscrita en el Tom i Llibre 537, Full 112, Finca número 
3090 N, del Registre de la Propietat de l'Hospitalet de Llobregat, efectuada pels 
senyors FRANCISCO OLLER NAVARRO, I ANDRÉS OLLER NAVARRO, en 
representació de la mercantil "ALK 1, S.A.". 
 
 Segon.- AFECTAR els esmentats terrenys a xarxa viària de 
conformitat amb els fins previstos en el Pla General Metropolità aprovat 
definitivament el 14 de juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic. 
 
 Tercer.- FORMALITZAR l'esmentada adquisició mitjançant Acta 
administrativa d'ocupació. 
 
 Quart.- DONAR trasllat d'aquests acords als Departaments de 
Patrimoni i Gestió Tributària als efectes oportuns." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 7.- Acceptar la cessió de 33,04 m2. de la finca núm. 121 del 
carrer Rubió i Ors, efectuada pels senyors Francisco Oller Navarro i 
Andrés Oller Navarro en representació de ALK 1, S.A. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'oferiment efectuat pels senyors FRANCISCO OLLER 
NAVARRO I ANDRÉS OLLER NAVARRO, en representació de la mercantil "ALK 
1, S.A.", de cessió de 33,04 m2., de la finca número 121 del carrer Rubió i Ors, 
qualificats com a vial. 
 
 Atesos els informes tècnic i jurídic emesos per l'Area d'Urbanisme i 
Serveis en sentit favorable. 
 
 Vist el Decret Legislatiu 1/1990 de 12 de juliol, pel qual s'aprova la 
refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística i les 
disposicions reglamentàries concordants, la Comissió Informativa d'Obres, 
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Urbanisme, Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- ACCEPTAR la cessió de 33,04 m2., de la finca número 121 
del carrer Rubió i Ors, inscrita en el Tom i Llibre 505, Full 119, Finca número 
369-N, del Registre de la Propietat de l'Hospitalet de Llobregat, efectuada pels 
senyors FRANCISCO OLLER NAVARRO, I ANDRÉS OLLER NAVARRO, en 
representació de la mercantil "ALK 1, S.A." 
 
 Segon.- AFECTAR els esmentats terrenys a xarxa viària de 
conformitat amb els fins previstos en el Pla General Metropolità aprovat 
definitivament el 14 de juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic. 
 
 Tercer.- FORMALITZAR l'esmentada adquisició mitjançant Acta 
Administrativa d'Ocupació. 
 
 Quart.- DONAR trasllat d'aquests acords als Departaments de 
Patrimoni i Gestió Tributària als efectes oportuns." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 8.- Acceptar la cessió de 20,32 m2. de la finca núm. 123 del 
carrer Rubió i Ors, efectuada pels senyors Francisco Oller Navarro i 
Andrés Oller Navarro en representació de ALK 1, S.A. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'oferiment efectuat pels senyors FRANCISCO OLLER 
NAVARRO I ANDRES OLLER NAVARRO, en representació de la mercantil "ALK 
1, S.A.", de cessió de 20,32 m2., de la finca número 123 del carrer Rubió i Ors, 
qualificats com a vial. 
 
 Atesos els informes tècnic i jurídic emesos per l'Area d'Urbanisme i 
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Serveis en sentit favorable. 
 
 Vist el Decret Legislatiu 1/1990 de 12 de juliol,  pel qual s'aprova la 
refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística i les 
disposicions reglamentàries concordants, la Comissió Informativa d'Obres, 
Urbanismes, Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- ACCEPTAR la cessió de 20,30 m2 de la finca número 123 
del carrer Rubió i Ors, inscrita en el Tom i Llibre 515, Full 46, Finca número 
1600, del Registre de la Propietat de l'Hospitalet de LLobregat, efectuada pels 
senyors FRANCISCO OLLER NAVARRO I ANDRÉS OLLER NAVARRO, en 
representació de la mercantil "ALK 1, S.A.". 
 
 Segon.- AFECTAR els esmentats terrenys a xarxa viària de 
conformitat amb els fins previstos en el Pla General Metropolità aprovat 
definitivament el 14 de juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic.       
 
 Tercer.- FORMALITZAR l'esmentada adquisició mitjançant Acta 
Administrtiva d'ocupació. 
 
 Quart.- DONAR trasllat d'aquests acords als Departament de 
Patrimoni i Gestió Tributària als efectes oportuns." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 9.- Acceptar la cessió de 92,25 m2. de la finca situada a la 
Rambla Solanas, efectuada pel senyor Manuel Doblas Calvo en 
representació de la Mercantil Equipos Industriales Hidráulicos SAL i la 
senyora Montserrat Solanas Pinos. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
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 "Vist l'oferiment efectuat pel senyor MANUEL DOBLAS CALVO, en 
representació de la mercantil "EQUIPOS INDUSTRIALES HIDRAULICOS SAL, i 
la senyora MONTSERRAT SOLANAS PINOS, de cessió de 92,25 m2., de la finca 
situada a la Rambla Solanes, qualificats com a vial. 
 
 Atesos els informes tècnic i jurídic emesos per l'Area d'Urbanisme i 
Serveis en sentit favorable. 
 
 Vist el Decret Legislatiu 1/1990 de 12 de juliol, pel qual s'aprova la 
refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística i les 
disposicions reglamentàries concordants, la Comissió Informativa d'Obres, 
Urbanisme, Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- ACCEPTAR  la cessió de 92,25 m2., de la finca situada a la 
Rambla Solanes, inscrita en el Tom i Llibre 89, Full 192, Finca número 5253, 
del Registre de la Propietat de l'Hospitalet de Llobregat, efectuada pel senyor 
MANUEL DOBLAS CALVO, en representació de la mercantil "EQUIPOS 
INDUSTRIALES HIDRAULICOS SAL" i la senyora MONTSERRAT SOLANAS 
PINOS. 
 
 Segon.- AFECTAR els esmentats terrenys a xarxa viària de 
conformitat amb els fins previstos en el Pla General Metropolità aprovat 
definitivament el 14 de juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic. 
 
 Tercer.- FORMALITZAR l'esmentada adquisició mitjançant Acta 
Administrativa d'Ocupació. 
 
 Quart.- DONAR trasllat d'aquests acords als Departaments de 
Patrimoni i Gestió Tributària als efectes oportuns." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 10.- Acceptar la subvenció atorgada dins del Pla Unic d'Obres i 
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Serveis de Catalunya al Projecte de Dotació d'Infrastructura Urbanística 
al carrer Garrofer i interbloc Garrofer. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'escrit de la Delegació Territorial del Govern de la Generalitat 
de Barcelona, RGE 8908, de 6 de juliol 1993, pel qual es posa en coneixement 
d'aquesta Administració l'actualització de les dades econòmiques relatives al 
projecte de l'obra núm. 93/401-PU titulada "DOTACIO D'INFRAESTRUCTURA 
URBANISTICA DEL CARRER GARROFER I INTERBLOC GARROFER, 1a. 
FASE", així com les de l'obra codi 6807302 94-PU, de contractació avançada, 
incloses ambdues, per fases en el mateix projecte. 
 
 Vist el Decret núm. 302/1991, de 24 de desembre, d'aprovació del 
Pla Unic d'Obres i Serveis de Catalunya i es seves bases d'execució, que al 
Capítol 3, Base 14 estableix que "l'Administració de la Generalitat i les 
diputacions provincials, si escau, transferiran als ens gestors les qualtitats 
necessàries per atendre el lliurament del 75% de l'import de les subvencions 
de les obres adjudicades, d'acord amb el finançament que determina la 
Direcció General d'Administració Local" i atesa la necessitat d'aquest 
Ajuntament d'utilitzar el 75% de l'import de l'import de la 1a. fase de l'obra 
com avançament a compte, el haver estat avançada la 2a. fase. 
 
 Atès que el projecte va ser aprovat i adjudicat com a projecte únic 
però dividit en fases a efectes de subvencions i, en conseqüència, cal certificar 
cadascuna de les fases, pel seu cobrament independent. 
 
 Per l'anteriorment exposat, el ponent de la Comissió Informativa 
d'Urbanisme, Obres, Serveis i Manteniment, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Acceptar la subvenció atorgada dins del Pla Unic d'Obres i 
Serveis de Catalunya 1992-1993 a l'obra titulada "DOTACIO 
D'INFRAESTRUCTURA URBANISTICA DEL CARRER GARROFER I 
INTERBLOC GARROFER", dividit en fases, les dades econòmiques 
actualitzades de les quals són les següents: 
 
 Obra núm. 93/401-PV (Sector B) 
 
 Pressupost d'execució materials ..............23.051.087,- 
 Despeses generals 13% ........................ 2.996.641,- 
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 Benefici industrial 6% ....................... 1.383.065,- 
                                                   ------------------- 
   Subtotal ....................................27.430.793,- 
   IVA 15%  .....................................4.114.619,- 
                ------------------ 
PRESSUPOST D'EXECUCIO PER CONTRACTE ........31.545.412,- 
======================================================= 
 
 
 FINANçAMENT 
 
 Pressupost tota l31.545.412,- 
 Aportació Ajuntament        16.545.412,- 
 Subvenció PUOS        15.000.000,- 
 
 
 Obra núm. 0807302 94-PU 
 
 Pressupost d'execució material ............... 25.496.888,- 
 Despeses generals 13% ........................   3.314.595,- 
 Benefici industrial 6% .......................   1.529.813,- 
               -------------------- 
   Subtotal .....................................30.341.296,- 
   IVA 15% ......................................4.551.195,- 
                ------------------- 
PRESSUPOST D'EXECUCIO PER CONTRACTE ..........34.892.491,- 
======================================================== 
 
 FINANçAMENT 
 
 Pressupost total   34.892.491,- 
 Aportació Ajuntament  19.892.491,- 
 Subvenció PUOS  15.000.000,- 
 
 
 Segon.- Acceptar la normativa aprovada per al desenvolupament del 
Pla. 
 
 Tercer.- Donar conformitat a la divisió per fases del projecte, a 
efectes de certificació, d'acord amb les dades anteriorment esmentades. 
 
 Quart.- De conformitat amb la Base 14 de les Reguladores del Pla, 
demanar de la Generalitat de Catalunya, la transferència del 75% de l'import 
de la subvenció corresponent a l'obra 93/401-P a l'ens gestor per la seva 
posterior transferència a aquest Ajuntament del mateix import com a 
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avançament a compte. 
 
 Cinquè.- Comunicar els presents acords a la Delegació Territorial 
del Govern de la Generalitat a Barcelona i al Consell Comarcal del Baix 
Llobregat, fent constar a la Generalitat de Catalunya que aquesta Corporació 
disposa, en ferm, dels terrenys, servituds, energia, concessions, permisos i 
autoritzacions, tant oficials com particulars, que són necessaris per a la 
normal realització de l'obra, i es compromet a aportar els documents 
acreditatius de la seva obtenció." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel senyor 
Alcalde, José Montilla Aguilera, se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat 
per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 En aquest moment s'incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PSC, senyor Ciriaco Hidalgo Salgado. 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 

 
 
 11.- Modificació de l'Oferta Pública d'Ocupació de l'Ajuntament 
de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'acord del Ple Municipal, aprovat en data 30 de juny de 1993, 
referent a la Modificació de l'Oferta d'Ocupació de l'Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat i els seus Organismes Autònoms per l'exercici de 1993. 
 
 Vist l'informe emès per la Direcció de l'Institut Municipal d'Educació 
del qual es desprèn que per l'exercici 1993 i per raons tècniques no hauria de 
constar en l'Oferta Pública d'Ocupació la plaça de Mestre d'Educació Especial. 
 
  Atès el que disposa l'article 60 del Reglament del Personal al 
Seveis de les Entitats Locals, pel que fa a la modificació de l'Oferta Pública 
d'Ocupació. 
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  El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, proposa al Ple l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
  Primer.- Modificar l'Oferta Pública d'Ocupació de l'Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat per l'exercici de 1993 en el sentit de suprimir la plaça de 
Mestre d'Educació Especial. 
 
  Segon.- Que l'Oferta Pública d'Ocupació d'aquest Ajuntament i 
dels seus Organismes Autònoms per l'exercici 1993 resti fixada de la següent 
forma un cop incorporada la modificació que s'ha dut a terme: 
 

ANNEX 1 
 
PROVINCIA: Barcelona    CORPORACIO:Cornellà Ll. 
       NOMBRE DE CODI TERR.: 073 
 
OFERTA PUBLICA D'OCUPACIO CORRESPONENT A L'EXERCICI 1993 
 
(Aprovada pel Ple en sessió extraordinària de data 23-12-1992) 
 
A) FUNCIONARIS DE CARRERA: 
 
Grup                               Nombre 
LLei        Classificació    Denominació            de 
30/84                                 Places 
 
 Escala Admón. General: 
A Sots-escala Tèc.Superior  Tècnic d'Adm.General       1 
B Sots-escala Tèc.Mitjà   Tècnic de Grau Mig         1 
D Sots-escala Auxiliar   Auxiliar Adm.General       3 
E Sots-escala Subaltern   Subaltern                  1 
C Sots-escala Administr.   Administr. d'Adm.Gral.(*)  3 
 
 Escala Admón. Especial: 
 Sots-escala Tècnica 
A Tècnic Superior    Arquitecte Superior        1 
A Tècnic Superior  Advocat   1 
B Tècnic Mitg    Arquitecte Tènic  1 
B Tècnic Mitg    Tècnic de Ges. Cadastral  1 
B Tècnic Mitg    Programador   1 
C Tècnic Auxiliar    Programador   1 
C Tècnic Auxiliar    Educadors Infantils (*) 10 
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 Sots-escala Serv.Especial: 
C Guàrdia Urbana   Sargent (*)   1 
D Guàrdia Urbana   Caporal (*)   1 
 
(*)  Promoció interna. 
 
 
 Sistema de Selecció per a totes les places Concurs-Oposició, llevat 
de les places d'Educadors Infantils que el sistema serà el concurs de mèrits. 
 
 

ANNEX II 
 
B) PERSONAL DE REGIM LABORAL: 
 
               Nombre  
Nivell de Titulació  Clasificació i denominació      de 
                places  
 
BUP o FP 2ón. grau   Director Centre Civi    1 
 
Graduat Escolar o titol 
FP 1er. grau    Encarregat (*)    1 
 
Graduat Escolar o titol 
FP 1er. grau    Oficial 1a. Paleta (*)    1 
 
Graduat Escolar o titol 
FP 2ón. grau    Oficial 2a. Magatzem (*)   1 
 
Certificat d'Escolaritat  Peons Ordinaris    1 
 
Diplomat Treballs Socials   Assistent Social    1 
 
FP 2ón. grau o equivalent 
en Treballs Socials   Educador de Carrer    1 
 
(*) Promoció interna 
 
 
Sistema de Selecció per a totes les places Concurs-Oposició. 
 
 
PROVINCIA: Barcelona    CORPORACIO: Cornellà Ll. 
       NOMBRE DE CODI TERR.:073 
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OFERTA PUBLICA D'OCUPACIO DE L'I.M.D.E. PER L'EXECICI 1993 
 
PERSONAL EN REGIM LABORAL: 
       
          Nombre  
Nivell de Titulació     Clasificació i denominació        de 
          Places  
 
Graduat d'Escolaritat o 
titol de FP 1er. grau     Auxiliar Administratiu      1 
 
 
  Sistema de Selecció per a totes les places Concurs-Oposició." 
 
 
  Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
  12.- Assignació de noms a diferents vies urbanes. 
 
  Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim 
Interior i Governació, que textualment diu: 
 
 
  "Vist l'informe emés  pel Cap del Departament de Serveis 
Generals relatiu a la assignació de nom a diferents vias, plaçes, etc. de la 
Ciutat, la Comissió de Governació i Règim Interior proposa al Ple l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
  Primer.- Aprovar les noves denominacions  de carrers, plaçes, 
avingudes, passatges, etc. que es relacionen a continuació: 
 
URBANITZACIO DOLORS ALMEDA 
 
Avinguda de Pablo Picasso: Va des de la Carretera de l'Hospitalet a l'avinguda 
del Maresme. 
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Avinguda Porta Diagonal: Va des de la Carretera de l'Hospitalet a l'avinguda 
del Maresme. 
 
C/. Salvador Dalí: Va des de l'avgda. Porta Diagonal fins el carrer Silici. 
 
Plaça de Joan Miró: Espai situat entre Salvador Dalí, avgda. Porta Diagonal, 
avgda. Pablo Picasso i Baltasar Oriol. 
 
URBANITZACIO FATJO 
 
Avinguda Can Corts: Va des de el carrer Maria Rosa fins el carrer Destraleta. 
 
C/. Ma. Aurelia Capmany: Va des del carrer Maria Rosa fins el carrer Merçe 
Rodoreda. 
 
C/. Montserrat Roig: Va des de la Carretera de Sant Joan Despí fins la'avgda. 
De Can Corts. 
 
C/. Mercé Rodoreda: Va des de la Carretera de Sant Joan Despí fins a l'avgda. 
De Can Corts (Antic Camí de les Cerdanes). 
 
C/. Revolt Negre: Va des de la Carretera de Sant Joan Despí fins l'avgda. de 
Can Corts. 
 
C/. Pompeu i Fabra: Va des de el carrer Revolt Negre fins la Carretera 
d'Esplugues. 
 
Passatge Fatjó: Va des de el carrer Maria Rosa fins el carrer Montserrat Roig. 
 
Passatge Fontsanta: Va des de l'avgda. de Can Corts fins el carrer Ma. Aurelia 
Capmany. 
 
Passatge Centre: Va des de l'avgda. de Can Corts fins el carrer Ma. Aurelia 
Capmany. 
 
Passatge Almachar: Va des de l'avgda. de Can Corts fins el carrer Ma. Aurelia 
Capmany. 
 
Passatge Huescar: Va des de la'avgda. de Can Corts fins el carrer Ma. Aurelia 
Capmany. 
 
Parc de la Infanta Carlota:  Situat ente la Carretera Sant Joan Despi i el carrer 
Ma. Aurelia Capmany. 
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PLACES DE RECENT URBANITZACIO 
 
Plaça de Sant Ildefons: Situat en la zona existent entre el Centre Cívic i el 
Mercat Sant Ildefons (Part antiga i nova). 
 
Plaça Francesc Macià: Situat en la zona existent al costat del edifici Can 
Vallhonrat, tant la part dura com la de terra). 
 
Plaça de la Sardana: Situat entre el carrer Sant Isidre i el Passeig  
dels Ferrocarrils Catalans. 
 
Plaça de Prat de la Riba: Situat entre la Renfe i els edificis núms. 47-49 de la 
Carretera d'Esplugues. 
 
 Segon.- Sotmetre a exposició pública durant el termini de quinze 
dies perquè els afectats puguin presentar les reclamacions i suggeriments que 
estimin convenients. 
 
 Tercer.- Comunicar el present Acord als Departaments Municipals 
afectats." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 13.- Compareixer com a part demandada en el recurs 
Contenciós-Administratiu número 743/93 interposat per l'INSTITUT 
CATALA DEL SOL. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'escrit tramès per la Secció Tercera de la Sala Contenciosa 
Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en virtut del 
qual es comunica a aquest Ajuntament la interposició del recurs Contenciós-
Administratiu número 743/93, (expt. CA-09/93), per part de l'INSTITUT 
CATALA DEL SOL, contra la desestimació del recurs de reposició interposat en 
relació amb la liquidació girada pel concepte de Plus Valua. 
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 Atès que en virtut de l'esmentat escrit se cita a aquesta 
Administració, mitjançant la petició de remissió de l'expedient administratiu 
objecte de recurs, per la seva compareixença en el procés. 
 
 Per tot això, el Regidor Delegat de l'Area de Règim Interior i 
Governació, proposa al Ple l'adopció dels seguents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Comparèixer, com a part demandada, en el recurs 
Contenciós-Administratiu número 743/93, interposat per l'INSTITUT CATALA 
DEL SOL, i que se segueix devant la Secció Tercera de la Sala Contenciosa-
Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya. 
 
 Segon.- En conformitat amb l'establert a l'article 447.2 de la Llei 
Orgànica del Poder Judicial, designar com a lletrades defensores d'aquest 
Ajuntament en l'esmentat recurs a la senyora Dolores Damià Noarbe, Cap del 
Departament de Gestió Tributària, i a la senyora Laura Pérez Gálvez, Tècnic 
d'Administració General, assumint la primera la direcció lletrada del mateix i 
la segona la representació. 
 
 Tercer.- Comunicar el present acord a la Secció corresponent del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya i a les lletrades nomenades." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 14.- Aprovar l'establiment del servei municipal d'ordenació de 
l'estacionament controlat de vehicles en la vía pública, mitjançant el 
procediment de gestió directa a través de SOMAPSA i gravar el reglament 
regulador del servei. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Essent de competència municipal l'ordenació del tràfic de vehicles 
a les vies urbanes de la seva titularitat, així com la regulació de l'ús de les 
mateixes, aquest Ajuntament creu convenient procedir a l'establiment 
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controlat del servei d'ordenació de l'estacionament de vehicles en la vía 
pública, amb horari limitat mitjançant parquímetres, utilitzant el procediment 
de gestió directa a través de l'empresa municipal SOMAPSA, a fí de millorar la 
problemàtica de l'estacionament en les zones més congestionades i afavorir la 
rotació dels vehícles estacionats, augmentant així l'oferta real de plaçes 
d'aparcament. 
 
 Atès l'objecte social de la societat municipal SOMAPSA que té, entre 
d'altres finalitats, segons resulta de l'article 2on.apd.d) dels Estatuts de la 
seva constitució la d'assumir la realització dels serveis especialitzats que 
l'Ajuntament li encarregui, en especial en tot el relacionat directament amb la 
circulació vial de Cornellà, complint previament els requisits legals exigits en 
cada cas. 
 
 Atesa així mateix la necessitat d'aprovar el Reglament regulador del 
servei que comtempli, tal i com estableix l'article 33 del Reglamento de 
Servicios de las Corporaciones Locales, la regulació integral del mateix 
fonamentalment el seu objecte, les modalitats de prestació, drets i deures de 
l'usuari i el règim sancionador. 
 
 Vistos els articles 25 i 49 de la LLei 7/1985 de Bases de Règim 
Local, articles 63 2b), 230, 231, i ss. de la LLei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, art. 37 del Reglamento de Servicios de las Corporaciones Locales, 
art. 7 de la Ley sobre el Tràfico, Circulación de Vehículos a Motor y Seguridad 
Vial i resta de disposicions concordants de legal aplicació. 
 
 Vistos així mateix els informes del Cap de Departament de 
Contractació-Patrimoni visat per la Secretaria General i el del Interventor 
General emesos al respecte. 
 
 Aquesta Comissió proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Establir el servei d'ordenació de l'estacionament controlat 
de vehicles a la via pública, amb horari limitat, mitjançant parquímetres, a les 
zones de la ciutat que figuren relacionades a l'article segon del Reglament 
regulador del servei, utilitzant la forma de gestió directa com a modalitat de 
prestació del servei que assumirà l'empresa municipal SOMAPSA. 
 
 Segon.- Aprovar inicialment el Reglament regulador del servei que 
contempla la regulació integral del mateix, en especial el seu objecte, i àmbit 
d'aplicació, funcionament, drets i deures dels usuaris, preus i règim 
sancionador. 
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 Tercer.- Sotmetre l'aprovació inicial a informació pública i audiència 
als interessats mitjançant l'inserció del corresponent Edicte en el B.O.P. per 
un termini de 30 dies, transcorregut el qual sense haver-se presentat cap 
reclamació o suggeriment s'entendrà aprovat definitivament sense necessitat 
de nou acord. 
 
 Quart.- Una vegada aprovat definitivament el Reglament, procedir a 
la publicació íntegra del seu text en el B.O.P., per a la seva entrada en vigor 
als 15 dies hàbils següents a comptar de l'endemà de la seva total publicació." 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, en la qual explica que aquestes 
mesures són part de la política iniciada per aquest Ajuntament per a 
racionalitzar l'ús dels aparcaments i la fluïdesa circulatoria de la ciutat, motiu 
pel qual en el reglament corresponent fa ja 3 anys es preveia la possibilitat de 
la creació de zones blaves, assenyala que en l'actualitat s'ha madurat el tema i 
es creu convenient posar en marxa tres zones relacionades amb l'entorn 
comercial o amb l'existència d'organismes públics, així com en aquelles en què 
existeixen dificultats d'accés a la zona. Hi ha hagut converses amb les Entitats 
ciutadanes afectades, continua manifestant el senyor Balmón, en particular 
amb els comerciants, les Juntes d'usuaris dels mercats i les Associacions de 
veïns dels barris afectats, de les quals es despren que el comerç està totalment 
a favor de la mesura i els veïns segons el barri, ja que mentre a Sant Ildefons 
es manifesten en contra de la mesura, en el barri Gavarra se situen en una 
posició neutral i en el barri Centre en una actitud més flexible i oberta a 
aquest projecte. 
 
 Es tracta, continua manifestant el senyor Balmón, de modificar els 
costums dels veïns que aparquen de forma perenne, a la vegada que 
s'estudien mesures per a guanyar més espai d'aparcaments en les zones 
afectades, motiu pel qual en el mes de setembre hi haurà una nova reunió 
amb les Associacions de veïns per a pactar la primera fase de posada en 
marxa, que tindrà lloc al mes de desembre. El procediment és prestar el servei 
a través de l'empresa municipal SOMAPSA, la qual podrà contractar amb 
empreses privades, que és el procediment més estès en els municipis de 
l'entorn. Simultàniament s'aprova el reglament del servei que defineix l'àmbit i 
les diferents zones. En tot cas, assenyala el senyor Balmón, s'ha de recordar 
que aquesta primera fase no arriba ni al 2% del parc automobilístic de la 
Ciutat, ni sobrepassa el 0,8% de cada barri afectat; així mateix la normativa, 
en funció de l'especial problemàtica de cada zona, recull horaris diferents per 
a cadascuna d'elles. 
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 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, per a manifestar que el seu grup en 
principi està d'acord en regular l'aparcament, però no de la forma en què es 
vol portar a la pràctica en aquest Ajuntament a través de zones blaves. 
Considera que hi ha altres solucions que resoldrien els problemes de forma 
similar i sense cost per als ciutadans, com els antics parquímetres que 
limitaven l'horari d'aparcament sense que els ciutadans paguessin res. Això 
unit a una política de SOMAPSA de construcció d'aparcaments, en els quals es 
reservi la primera planta per a pupil.latge durant el dia. No sap, continua 
manifestant la senyora Piedra, si això s'ha proposat als comerciants, però el 
seu Grup ho ha parlat amb alguns i ho veuen millor que no les zones blaves. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per a manifestar que en principi el fet que 
aquestes zones no siguin gaires i es vagi portant a la pràctica gradualment li 
sembla més acceptable, perquè en primer lloc s'ha de comprovar com 
funciona, ja que a la pràctica pot aparèixer la necessitat de plantejar altres 
alternatives. Per això sol.licita que un cop s'acabin les converses amb els veïns 
i abans de la implantació de cada zona, es comenti aquest tema en la Junta de 
portaveus o en la Comissió informativa. 
 
 Tot seguit pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Area de Règim Interior i Governació, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per a manifestar que aquesta mesura s'està reivindicant des de fa 
anys pels representants de les zones comercials de la ciutat, per a fomentar 
l'accés a aquestes zones comercials, i l'Ajuntament s'hi ha resistit fins ara. La 
negociació que s'està fent, assenyala el senyor Balmón, és força pedagògica, ja 
que del que es tracta és de modificar els costums actuals de l'ús dels vehicles. 
La solució que planteja el grup de CiU considera que és obsoleta, i no coneix 
cap cas en tot Espanya en què s'apliquin procediments dels anys 70, quan la 
majoria dels municipis actualment implanten aquest sistema, recordant que 
en qualsevol cas la limitació d'accés és per a les persones de fora i no per als 
veïns. 
 
 Pel que fa referència a la proposta que les primeres plantes dels 
aparcaments construïts per SOMAPSA siguin de pupil.latge durant el dia, és 
un tema que, com ja s'ha comentat amb el Regidor de Convergència senyor 
Recort en innombrables ocasions, problemes de costos, i en especial tenint en 
compte l'allunyats que es troben aquests aparcaments de les zones que 
actualment es plantejen com zones blaves. 
 
 Al seu parer, continua manifestant el senyor Balmón, d'aquesta 
manera s'atén una petició del comerç de la ciutat que afavoreix a tots, i explica 
a continuació la incidència que suposa en cada zona. Pel que fa referència a la 
intervenció del Portaveu del Grup Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto i 
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Caballé, el senyor Balmón assenyala que adopta el compromís de portar el 
tema, amb caràcter previ a la implantació de cada fase, a la Comissió 
Informativa i a la Junta de Portaveus. 
 
 Seguidament pren de nou la paraula la Portaveu del Grup 
Municipal de CiU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, per a assenyalar, en 
relació amb les manifestacions del President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Area de Règim Interior i Governació, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, que el seu Grup està a favor de la racionalització de l'aparcament, 
també a favor de la potenciació del comerç, però en contra de fer-ho per un 
procediment de pagament quan es pot fer el mateix de manera que no tingui 
incidència econòmica per als ciutadans, a través dels parquímetres, lo que 
permet aconseguir el mateix objectiu, que és la mobilitat dels vehicles. Pel que 
fa a la seva proposta de pupil.latge durant el dia de les primeres plantes dels 
aparcaments, la senyora Piedra assenyala que s'està fent a tot arreu, a la 
vegada que manifesta que actualment s'estan recuperant coses d'altres 
èpoques, com la figura de l'aprenent, perquè no per ser d'èpoques passades 
són pitjors. Hi ha coses que podien ser millors encara que avui no estiguin de 
moda, i per exemple, a la ciutat de Sabadell hi ha zones blaves però també 
zones de parquímetres gratuïts. 
 
 Finalment la senyora Piedra manifesta que no posa en dubte que el 
senyor Balmón hagi tingut converses amb el comerç, però pot haver 
interpretat que demanaven zones blaves, quan realment estaven demanant 
zones d'aparcament limitat, per la qual cosa la senyora Piedra demana que es 
consulti novament el comerç sobre aquesta última opció de limitació 
d'aparcament mitjançant parquímetres gratuïts per als ciutadans. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per a assenyalar que no és que aquest Ajuntament faci les coses 
perquè estiguin o no de moda, i dubta que l'aparcament limitat mitjançant 
rellotge s'hagi deixat de fer per un afany recaptador, sinó perquè segurament 
no devien aconseguir els objectius que perseguia. En qualsevol cas el senyor 
Alcalde recorda que ha de quedar clar que l'Ajuntament no farà cap negoci 
amb aquest tema. Així mateix i pel que fa a la proposta de la Portaveu del 
Grup Municipal de CiU, senyora Yolanda Piedra i Mañes, de dedicar les 
primeres plantes dels aparcaments a pupil.latge durant el dia, el senyor 
Alcalde assenyala que això implica capitalitzar amb més milions l'empresa 
municipal SOMAPSA, quan al seu parer aquest tema no és prioritari, 
especialment tenint un altre sistema per a fer-lo possible com el que es 
proposa en aquest moment. 
 
 Per acabar, el senyor Alcalde repeteix i ratifica el compromís 
adoptat pel President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim 
Interior i Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, de què, amb caràcter 
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previ a la implantació de cada fase, se sotmetrà a la Junta de Portaveus o a la 
Comissió Informativa. 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot en contra dels regidors del Grup 
Municipal de CiU senyora Yolanda Piedra i Mañes, senyor Antoni Recort i 
García i senyor Ramón Blanco i Lorenzo. 
 
 
 
 
 15.- Formalitzar mitjançant la subscripció de convenis de 
cessió d'ús, l'ocupació de diversos locals per entitats ciutadanes i aprovar 
els models de conveni. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Essent d'interès municipal procedir bé a cedir, bé a regularitzar 
l'ocupació per diverses entitats ciutadanes de diversos locals i dependències, 
dels que és titular aquest Ajuntament, ja sigui com a propietari, ja com a 
arrendatari, mitjançant la subscripció del corresponent conveni de cessió a 
l'ús a precari en el primer cas i de cessió gratuita de l'ús d'acord amb la Ley de 
Arrendamientos Urbanos en el segon cas, la qual subscripció faculti a les 
entitats per aquesta ocupació. 
 
 Vistos els articles 75 i següents del Reglament de Patrimoni dels 
Ens Locals que autoritza als ens locals per a cedir a precari l'ús de bens de la 
seva propietat a entitats públiques o privades sense ànim de lucre, que els 
hagin de destinar a fin d'utilitat pública o d'interés social, sempre en benefici 
dels interessos de caràcter local. 
 
 Vistos així mateix els articles 23 i següents de la Ley de 
Arrendamientos Urbanos. 
 
 Aquesta Comissió proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Subscriure convenis de cessió de l'ús a precari, a favor de 
les entitats ciutadanes que a continuació es relacionen dels locals de propietat 
municipal o dependències dels mateixos que també s'indiquen a continuació, 
a fi de que els destinin al desenvolupament de les activitats que els hi són 
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pròpies d'acord amb els estatuts de la seva constitució: 
 
 
ENTITAT      UBICACIO DELS LOCALS O  
      DEPENDENCIES OBJECTE 
      DE CESSIO  
 

AA.VV. LA MIRANDA   c/. Empordà, s/núm 

CLUB DE PETANCA "LA MIRANDA" c/. Empordà, s/núm. (1 despatx) 

AA.VV. SANT ILDEFONS   Ptge.F.García Lorca,s/núm.(1a.p.) 

ESPORT CICLISTA CORNELLA  c/. Lasarte, 6 

CLUB DEPORTIVO ALMEDA  Despatx annex al vestuari del Camp 
      de Futbol Almeda. c/. Torrent Vidrier,  
      s/núm. 
 
CLUB CORNELLA ATLETIC  Despatx en planta baixa en l'edifici  
      Estadi Riera. c/. Sant Jeroni, s/núm. 
 
CLUB DE BASQUET FEMENI  Despatx en Pavelló Can Carbonell. 
      c/. M. Benlliure, s/núm. 
CLUB RAPID HANDBOL CORNELLA  1 despatx Pavelló Polisportiu Sant  
      Ildefons. Av.Línia Elèctrica,s/n. 
 
CLUB DE VOLEIVOL CORNELLA    1 despatx Pavelló Polisportiu Sant  
      Ildefons. Av. Línia Elèctrica, s/n. 
 
CLUB ESPORTIU CORNELLA HOCKEY 1 despatx Pavelló Polisportiu Sant  
      Ildefons. Av.Línia Elèctrica, s/núm. 
 
ASSOCIACIO DE JOVES ESTU- 
DIANTS DE CATALUNYA (AJEC)   Aula Parvulari Darsa. 
      Av. Rep. Argentina, 20. 
 
AA.VV. LA GABARRA 
(Grup d'Espeleologia)   Aula Parvulari Darsa. 
      Av. Rep. Argentina, 20 
 
AA.VV. LA GABARRA   Aula Parvulari Darsa 
      Av. Rep. Argentina, 20 
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ASSOCIACIO D'ALUMNES I EX- 
ALUMNES DE CURSOS DE CATALA 
(MOU-TH'I)     Aula Parvulari Darsa 
      Av. Rep. Argentina, 20 
 
 
 La delimitació exacta de les dependències a cedir i la seva ubicació 
en els locals municipals, es farà constar a cadascú dels convenis que es 
signin. 
 
 Segon.- Aprovar la Minuta de Conveni que figura com a 
document annex I al present acord. 
 
 Tercer.- Subscriure contracte de cessió gratuita de l'ús del local 
situat al carrer Sant Jeroni, 41, del que es arrendatari aquest Ajuntament, en 
virtut de contracte d'arrendament de data 30 d'octubre de 1992, a favor de la 
AA.VV. del Barri Riera, pel desenvolupament de les activitats que com AA.VV. 
li corresponen d'acord amb els Estatuts de la seva constitució. 
 
 Quart.- Aprovar la Minuta de conveni que figura com a Document 
annex II al present acord. 
 
 Cinquè.- Facultar al senyor Alcalde President d'aquest Ajuntament, 
Josep Montilla Aguilera per a la firma de cadascú dels convenis de cessió d'ús 
esmentats." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 16.- Aprovar el Plec de Condicions que ha de regir la 
contractació de la prestació del servei de conservació de l'enllumenat 
públic d'aquesta ciutat. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient iniciat a proposta de l'Area d'Urbanisme i Serveis, 
per a procedir a la contractació mitjançant concurs del servei de conservació 
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de l'enllumenat públic d'aquesta ciutat, per quant la contracta vigent finalitza 
el proper dia 31 d'octubre. 
 
 Vist el Plec de Condicions Econòmic-Administratives i Tècniques 
redactat a l'efecte. 
 
 Vistos així mateix els informes emesos pel Cap del Departament de 
Contractació General i la Intervenció General. 
 
 Aquesta Comissió proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar el Plec de Condicions Econòmic-Administratiu i 
Tècniques que h'han de regir la contractació, mitjançant concurs, del servei de 
conservació de l'enllumenat públic de la ciutat. 
 
 Segon.- Convocar concurs per a l'adjudicació de l'esmentat servei, 
de conformitat amb l'article 271.3 de la  Llei 8/1987 de 15 d'abril, Municipal i 
de Règim Local de Catalunya. 
 
 Tercer.- Exposar al públic el Plec de condicions i així mateix donar 
publicitat a la licitació mitjançant anuncis en els Butlletins Oficials de l'Estat, 
de la Província i diari Oficial de la Generalitat, de conformitat amb allò que 
disposen els articles 270 i 274 de la Llei 8/1987 de 15 d'abril. Municipal i de 
Règim Local de Catalunya." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, pren la paraula el 
Portaveu del Grup Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé, per a 
preguntar si aquesta modificació implica una nova licitació, contestant sobre 
això el senyor Balmón que sí, i que precisament en el mateix es convoca 
concurs, motiu pel qual pren de nou la paraula el senyor Prieto per a 
preguntar si no hauria d'haver anat a la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
contestant el senyor Balmón que totes les matèries de contractació passen 
sempre per la Comissió de Governació. 
 
 Seguidament pren de nou la paraula el Portaveu del Grup 
Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé, per a manifestar que al seu 
parer hauria de passar per les dues, perquè prèviament a les condicions 
jurídiques s'han de debatre les condicions tècniques i revisar el funcionament 
que ha tingut el servei amb anterioritat, manifestant sobre això el President-
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Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, que el pròxim plec 
passarà per les dues Comissions. 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 17.- Aprovar l'adscripció a PRECSA dels locals ocupats per 
l'Escola de Medi Ambient a l'edifici annex al Palau de Can Mercader. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la petició formulada per la societat municipal PROMOCIO 
ECONOMICA DE CORNELLA, S.A. (PRECSA) i èssent d'interés municipal 
l'adscripció a l'esmentada societat de part de l'edifici - antiga Escola d'Art -, 
situat a l'esquerra del Palau de Can Mercader, ocupat en l'actualitat per 
l'Escola de Medi Ambient. 
 
 Vistos els articles 92, 94 i concordants del Reglament de Patrimoni 
dels Ens Locals. 
 
 Vistos així mateix els informes del Cap de Area d'Urbanisme i 
Serveis, Cap del Departament de Contractació-Patrimoni visat per la 
Secretària General, i el del Interventor General, emesos al respecte. 
 
 Aquesta Comissió proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Unic.- Adscriure el bé de propietat muncipal que a continuació es 
descriu a l'Empresa PROMOCIO ECONOMICA DE CORNELLA, S.A. (PRECSA), 
pel dessenvolupament de les tasques de formació ocupacional relacionades 
amb l'objecte social definit als estatuts de la seva constitució, mantenint 
l'Ajuntament la propietat del bé adscrit i tenint dret PRECSA, a la seva 
utilització per a la consecució de les seves finalitats estatutàries i tenint així 
mateix la dita societat l'obligació de conservar el bé rebut i de realitzar-hi les 
reparacions i millores necessàries, les quals accediran en benefici del bé en el 
moment en que es produeixi la seva reversió a l'ens local. 
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 L'adscripció es matindrà vigent mentres el bé adscrit es destini per 
la societat que el rep a la finalitat per la qual aquesta es fa: 
 
 "Mòduls centrals de l'edifici situat a l'esquerra del Palau de Can 
Mercader - antic edifici de l'Escola d'Art -, amb una superfície construida en 
planta baixa de 241,8 m2., de 324,9 m2., a la planta 1a. i 350 m2., a la 2a. 
planta ocupats en l'actualitat per l'Escola de Medi Ambient." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 18.- Precs i preguntes. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per a realitzar els precs següents: 
 
 1.- Que es torni a controlar el tema de l'aparcament de vehicles a 
les voreres, ja que es torna a produir aquest tipus d'aparcaments degut a què 
s'ha abaixat la guàrdia. 
 
 2.- Que al setembre es controlin els vehicles abandonats i s'inviti els 
veïns, a través del Butlletí d'Informació Municipal a què donin compte dels que 
hi vegin. 
 
 A continuació pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Area de Règim Interior i Governació, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per a assenyalar, pel que fa referència amb els precs anteriorment 
exposats, que a l'estiu no hi ha guàrdies de barri i, encara que és cert que es 
tornen a veure vehicles aparcats a les voreres, és per manca de personal; de 
fet avui hi ha hagut un suïcidi i l'única patrulla que teníem havia d'estar 
atenent aquest cas. Pel que fa referència als cotxes abandonats, el senyor 
Balmón assenyala que aquests treballs els realitzen els guàrdies de barri, i que 
se reprendran al setembre amb la plantilla al complet. 
 
 Seguidament pren de nou la paraula el Portaveu del Grup 
Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, per a manifestar que en els 
permisos d'activitats per a establiments de bars i similars es tingui en compte 
no solament l'opinió dels veïns sinó les denúncies i intervencions de la policia 
municipal en relació amb l'establiment, assenyalant que en un expedient 
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apressat de tancament per insonorització hi figuren dos informes 
contradictoris. 
 
 Tot seguit pren de nou la paraula el President-Delegat de la 
Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i Governació, senyor Antonio 
Balmón Arévalo, per a manifestar que precisament per aquest motiu en la 
Ponència tècnica d'activitats classificades hi està representada la guàrdia 
urbana, a fi que hi aporti el seu punt de vista, recordant, pel que fa referència 
a l'establiment mencionat, que una cosa són les alteracions produïdes pels 
propietaris i una altra les produïdes pels clients; en aquest cas el bar ha 
canviat de propietari i en el seu moment ja es va insonoritzar la part de dalt, i 
per això es fa difícil imputar al propietari les alteracions dels clients. 
 
 A continuació pren de nou la paraula el Portaveu del Grup 
Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, per a manifestar que hi ha 
denuncies contra els propietaris i fins i tot se sap que un d'ells va sortir un dia 
amb un ganivet a atacar un client, contestant sobre això el senyor Balmón que 
no és la mateixa persona que l'actual propietari. En relació amb això 
manifesta el senyor Rosas que sí, ja que eren dos socis i continua al mateix 
nom, per la qual cosa es pot aprofitar aquest moment per a tallar la situació, 
ja que el permís encara no ha estat donat. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de CiU, 
senyor Antoni Recort i García, per a assenyalar que tenint en compte que s'ha 
aprovat la implantació de zones blaves que el seu grup volia que fossin de 
franc, li sembla una immoralitat absoluta que aquestes zones siguin de 
pagament, i a uns metres hi hagi un cotxe aparcat durant dos mesos, i altres 
supòsits en què la vorera s'utilitza com negoci, quan els cotxes averiats estan 
aparcats a la porta d'un establiment de reparació de cotxes, circumstàncies 
que s'evitarien simplement fent acomplir les ordenances. Així mateix el 
Regidor del Grup Municipal de CiU, senyor Antoni Recort i García, insisteix en 
què el servei seria prestat per SOMAPSA, que és una societat mercantil que no 
té per finalitat guanyar diners, sinó una finalitat social, la qual cosa evitaria 
que haguessin de pagar els ciutadans per les zones blaves, això a més a més 
d'obviar el problema legal de què els vigilants de les empreses no siguin agents 
de l'autoritat. 
 
 Finalment pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Area de Règim Interior i Governació, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per a respondre al senyor Recort que després de 4 anys en què aquest 
regidor ha estat sol.licitant les zones blaves en la Comissió Informativa, això és 
una contradicció, explicant sobre això el senyor Recort, que efectivament ho 
està sol.licitant des de fa 4 anys, però de forma gratuïta. 
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ASSUMPTES URGENTS 

 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que tot i no ser a 
l'Ordre del Dia, cal tractar atesa la seva urgència.  Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 47.2, del Reial Decret Legislatiu 
781/86, de 18 d'abril, i es passa a tractar els assumptes següents: 
 
 

MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 19.- Desestimació de les al.legacions presentades per ACPLAS, 
S.A., en relació amb l'acord plenari adoptat per aquest Ajuntament en 
sessió 30 de juny d'enguany. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Vistes les al.legacions presentades pel senyor Ricardo Colomer 
Ventura, en representació, sense acreditar, d'ACPLAS, S.A., en relació amb 
l'acord plenari adoptat per aquest Ajuntament en sessió celebrada el dia 30 de 
juny d'enguany, pel qual s'acordava iniciar expedient de revisió d'ofici dels 
Decrets dictats per l'Alcaldia  d'aquest Ajuntament, números 608/92 de 27 de 
febrer, i 927/93 de 17 de març, amb l'objecte de procedir a la seva anul.lació 
per infracció manifesta de l'Ordenança fiscal número 12 de l'any 1987, 
reguladora de la taxa de llicència municipal d'obertura d'establiments, i de 
l'article 205 del Reial Decret Legislatiu 781/86 de 18 d'abril, pel que s'aprova 
del Text Refós les disposicions legals vigents en matèria de Règim Local. 
 
 Atès que de les esmentades al.legacions es desprén que ACPLAS, 
S.A. s'oposa a la tramitació de l'esmentat expedient de revisió d'ofici per 
considerar-ho improcedent, i sol.licita es mantingui la validesa i eficàcia dels 
Decrets de l'Alcaldia que contitueixen el seu objecte, així com la devolució de 
la quantitat de 6.761.746.- ptes., en base als arguments següents: 
 
 1.- Oposició a l'inici de l'expedient per considerar que els preceptes 
en què es basa, en particular l'article 110.1 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
Reguladora de les bases del Règim Local, en concordança amb l'article 154 a) 
de la Llei General Tributària, no són invocables ni aplicables respecte a les 
disposicions administratives de caràcter general, ni per tant al present 
expedient, que lo que realment pretén és revisar i anul.lar l'article 12.3 de 
l'Ordenança Fiscal núm. 12, reguladora de la taxa municipal d'obertura 
d'establiments. 
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 2.- Manca del pressupost necessari per a la revisió d'ofici consistent 
en la infracció manifesta de la Llei, a la llum de la Jurisprudència del Tribunal 
Suprem dictada a l'efecte, per considerar que els Decrets no solament no 
vulneren l'Ordenança Fiscal de referència, sinó que pel contrari, són una 
aplicació correcta d'aquesta, i per considerar que no existeix en el Text Refós 
de les disposicions legals vigents en matèria de règim local, cap precepte del 
que de manera manifesta es desprengui la prohibició que les Ordenances 
Fiscals estableixin la devolució, bonificació o reducció de la quota satisfeta 
pels casos de denegació de la llicència, argumentant en defensa d'aquesta 
al.legació que l'Ajuntament, per justificar aquest procediment, "tiene que 
recurrir a oscuros razonamientos y deducciones para tratar de apuntalar una 
pretendida contradicción ..." 
 
 3.- Indefensió, ja que ha sol.licitat els informes de l'Interventor i 
d'aquesta Secretaria i no se li han facilitat. 
 
 4.- Desviació de poder, al.legant que l'Ajuntament aprofita la 
situació precària i de tolerància en què es troben aquells establiments als qui 
se'ls ha denegat la llicència per, en lloc d'adoptar mesures de disciplina 
urbanística, intentar utilitzar-los com a font de finançament complementari 
"de la insaciable hacienda municipal", així com pel fet d'iniciar aquest 
procediment més d'un any després d'haver decretat la devolució de les 
quantitats al seu judici indegudament ingressades, vulnerant per tant l'article 
112 de la Llei de Procediment Administratiu, actualment 106 de la Llei 
30/1992, de 6 de novembre, del Règim Jurídic de les Administracions 
Públiques i del procediment administratiu comú. 
 
 5.- Flagrant violació de la naturalesa i règim jurídic de les taxes i 
il.legalitat del seu cobrament, per considerar excesiva la quota de 6.761.746.- 
pessetes per una obertura d'establiment la llicència del qual ha sigut 
denegada. 
 
 6.- Raons humanes que s'han de tenir en compte en funció del 
principi d'equitat, com especial situació en què es troba l'al.legant a 
conseqüència de l'incendi que va afectar a les seves instal.lacions i la manca 
de la mateixa diligència que utilitza l'Ajuntament en aquest procediment per a 
resoldre altres peticions plantejades per l'esmentada societat, relatives a 
devolució d'ingressos efectuats indegudament. 
 
 Atès que dels arguments que ACPLAS, S.A., al.lega al seu favor, es 
desprén clarament que aquests no poden ser tinguts en compte, per una 
banda, perquè incòrren en errors d'interpretació del procediment iniciat per 
l'Ajuntament, per quan la revisió d'ofici té per objecte l'anul.lació dels Decrets 
de l'Alcaldia de referència, i no l'Ordenança Fiscal vigent l'any 1987, i per altra 
banda, perquè no aporta cap raonament nou a l'expedient que desvirtui els 
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antecedents de fet i fonaments de dret que varen servir de base a aquesta 
Administració per a l'adopció de l'acord plenari de 30 de juny d'enguany, tot 
això pels motius següents: 
 
 A) Perquè l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, segons es dedueix 
clarament de l'acord plenari de 30 de juny d'enguany, en particular del punt 
primer de la seva part expositiva, no pretén revisar, ni per tant anul.lar 
l'article 12, de l'Ordenança Fiscal núm. 12 reguladora de la taxa municipal 
d'obertura d'establiments de l'any 1987, sinó els Decrets de l'Alcaldia número 
608/92, de 27 de febrer i 927/93, de 17 de març, que incorrien en infracció 
manifesta dels articles 2 i 3 de l'Ordenança esmentada, i de l'article 205 del 
Reial Decret Legislatiu 781/1986. 
 
 B) Perquè tenint en compte la Jurisprudència dictada pel Tribunal 
Suprem, al.legada per ACPLAS, S.A., sobre la interpretació que s'ha de donar 
al terme "manifiesta", s'arriba a les mateixes conclusions tingudes en compte 
per a l'inici de l'expedient, en la mesura en que d'una mera lectura de l'article 
3 de l'Ordenança i de l'article 205 del Text Refós, es després clarament que la 
taxa es devengará, no sols per la concessió de la llicència, sinó per la 
realització de l'activitat que aquesta empara, procedint la seva devolució en 
cas de denegació, sempre que no s'hagi devengat, com va succeir en aquest 
cas, segons s'assenyalava clarament en l'acord plenari de 30 de juny 
d'enguany que iniciava aquest expedient. 
 
 C) Pel que fa a la indefensió al.legada pel recorrent, no consta en el 
Registre General d'entrada d'aquest Ajuntament, ni en els arxius municipals 
de la Secretaria General, cap petició d'ACPLAS, S.A., per a que se li facilitessin 
còpies dels informes emesos per la Secretària i per l'Interventor Municipal, per 
lo que tenint en compte que l'acord de 30 de juny esmentat estava 
perfectament motivat, és evident que no ens trobem en un cas d'indefensió. 
 
 D) Pel que fa a l'al.legació de desviació de poder, únicament resaltar 
que en relació amb l'activitat clandestina que l'al.legant té instal.lada 
actualment des de l'any 1992 a l'Avinguda de la Fama número 85, d'aquesta 
ciutat, existeix un expedient obert, tant de la Inspecció Tributària, 
departament que va aixecar la corresponent Acta 1903/3947, en la qual es fa 
constar l'exercici, des d'el dia 1 de gener de 1992, per ACPLAS, S.A., de 
l'activitat de fabricació d'articles acabats de matèries plàstiques, i la necessitat 
de regulació respecte de la taxa de llicència municipal d'obertura, firmada amb 
la conformitat de l'al.legant, com en el Departament d'Activitats i Ordenances 
d'aquest Ajuntament, qui el mes de maig d'enguany, havent tingut 
coneixement a través d'Inspecció Tributària de l'exercici de l'activitat sense 
llicència, requereix i otorga a ACPLAS, S.A., un termini determinat per a què 
presenti l'oportuna sol.licitud. 
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 De tot això es desprén clarament que l'Ajuntament adopta les 
mesures corresponents, i no incorre en cap desviació de poder per aquest 
concepte, ja que es limita a aplicar l'Ordenament Jurídic. 
 
 Pel que fa a la imputació de desviació de poder amb infracció de 
l'article 106 de la Llei 30/92, de 26 de novembre, per considerar que dóna lloc 
a una situació contraria a la bona fe i a l'equitat la iniciació de l'irregular 
procediment de revisió, per haver transcorregut més d'un any des de que es va 
decretar la devolució dels ingressos, i pretendre únicament demorar la seva 
devolució, solament s'ha de tenir en compte que aquest procediment s'inicia a 
instància de la Intervenció Municipal al comprobar que els esmentats Decrets 
podien vulnerar l'Ordenament Jurídic, motiu pel qual se sol.licita informe de 
l'Assessoria Jurídica. 
 
 No es tracta per tant de demorar o intentar estalviar la devolució 
d'una determinada quantitat, sinó de vetllar pels interessos públics, anant a 
procediments regulats per l'Ordenament Jurídic per a aquests supòsits, amb 
l'objecte de deixar sense efecte actes adeministratius que no són conformes a 
aquest, evitant així donar un tracte discriminatori a uns ciutadans respecte 
d'altres, seguint així els dictats del Tribunal Suprem que en Sentència de 30 
de maig de 1987, ha assenyalat clarament respecte a l'aplicació d'aquest 
precepte de la Llei de procediment Administratiu, que aplicar una solució 
d'equitat no significa de cap manera aplicar un criteri de benevolència. Es 
tracta simplement, de fer justícia o, si es vol, de portar a la justícia del cas. 
 
 Ens trobem doncs, davant l'exercici il.legal d'una activitat que, 
aplicant tant l'Ordenança Fiscal com el Text refós de règim local, ha devengat 
una taxa, i davant uns Decrets de l'Alcaldia que per aplicació errònia de 
l'Ordenament Jurídic acorden la seva devolució, que han de ser anul.lats, 
precissament en ares d'aquesta equitat. 
 
 E) Pel que fa a l'al.legació de violació de la naturalesa jurídica de la 
taxa donada la quota resultant, s'ha de fer constar, en primer lloc, que res de 
cert s'al.lega al respecte, i en segon lloc, que en cap moment l'esmentat 
aspecte ha sigut al.legat per ACPLAS, S.A., que únicament ha basat els seus 
recursos en la denegació de la llicència i no en la quantia de la taxa, sense que 
càpiga en aquest procediment la discusió sobre un fet consentit i ferm com és 
el de la correcció de la quota, sinó en si ens trobem en un supòsit en què 
procedeix la revisió d'ofici o no, això sense perjudici de clarificar que l'import 
de la taxa és de 2.707.337,- i no de 6.761.746,pessetes com addueix 
l'al.legant, corresponent la diferència a sancions, interessos de demora i 
recàrrec de constrenyiment. 
 
 F) Per últim i pel que fa a les raons humanes al.legades per 
ACPLAS, S.A., en ares del compliment del principi d'equitat, reiterar 
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l'assenyalat en el fonament anterior respecte que l'equitat no significa 
benevolència, sinó igualtat o justícia, sense que càpiga entendre irregular el 
Decret de l'Alcaldia número 3956/91, de 27 de desembre, pel que es requeria 
a l'al.legant per a retirar els residus derivats de l'incendi que va patir la seva 
activitat, ja que precissament en aquest cas l'únic que s'atenia era l'interés 
públic davant el perill que aquests fossin reactivats i es provoqués un nou 
incendi, sense que càpiga entrar per a la resolució d'aquest procediment, en 
altres procediments iniciats per l'al.legant, que no tenen res que veure amb el 
present. 
 
 Per tot això aquesta Alcaldia, vist l'informe número 15/93 de data 
27 de juliol d'enguany emès per la Secretària General, així com l'informe que 
la Intervenció Municipal de la mateixa data, proposa al Ple de l'Ajuntament 
l'adopció dels següents: 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Desestimar les al.legacions presentades per ACPLAS, S.A., 
en relació amb l'acord plenari adoptat per aquest Ajuntament en sessió 
celebrada el dia 30 de juny d'enguany, pel qual s'inicia expediente de revisió 
d'ofici dels Decrets de l'Alcaldia números 608/92, de 27 de febrer i 927/93, de 
17 de març, en base als motius a que s'ha fet referència en la part expositiva 
del present acord. 
 
 Segon.- En conformitat amb el que disposa l'article 110.1 de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, en 
concordança amb l'article 154.a) de la Llei General Tributària, anul.lar els 
Decrets de l'Alcaldia esmentats en el punt primer del present acord, per 
infracció manifesta dels articles 2 i 3 de l'Ordenança Fiscal número 12, 
reguladora de la taxa municipal d'obertura d'establiments per a l'any 1987, i 
de l'article 205 del Reial Decret Legislatiu 781/86, de 18 d'abril, pel que 
s'aprova el Text Refós de les disposicions legals vigents en matèria de règim 
local. 
 
 Tercer.- Comunicar el present acord a ACPLAS, S.A., pel seu 
coneixement i efectes, fent-li constar, pel que fa al que sol.licita en l'Altresi del 
seu escrit d'al.legacions, que al tractar-se d'un procediment diferent, es 
tramita en expedient separat que serà objecte de la corresponent resolució." 
 
 
 Després d'una explicació del contingut de la Moció feta per la 
senyora Secretària General, Carmen Alonso Higuera, se sotmet a votació i és 
aprovada per unanimitat dels assistents. 
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 20.- Procedir a l'adquisió directa a títol onoròs, de la finca 
propietat d'Inmobiliaria Lamaro Construcciones, S.A., amb destinació a la 
construcció d'un equipament. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "El Ple de l'Ajuntament en sessió celebrada el 23 d'abril passat va 
acordar iniciar expedient per a procedir a l'adquisició directa, a títol onerós, de 
la finca propietat d'Inmobiliaria Lamaro Construcciones, Sociedad Anónima, 
situada al carrer de Salvador Allende de 2.775 m2. de superfície, amb destí a 
la construcció d'un equipament. L'esmentada adquisició, no obstant, restava 
condicionada a l'habilitació del crèdit oportú, per fer front al pagament del 
preu de compra de la finca i a l'informe previ del Departament de Governació 
de la Generalitat de Catalunya que havia d'emetre aquest organisme de 
conformitat a l'article 30.1.a) del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, en 
el termini màxim de 30 dies, per tal de procedir a l'adquisició directa de la 
finca. 
 
 Atès que l'oportú expedient de modificació de crèdit, mitjançant 
suplement de crèdit va esser aprovat inicialment en sessió plenària de 30 de 
juny de 1993. 
 
 Atès que ha transcorregut el termini de 30 dies fixat per l'article 
30.1.c) del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals sense que pel 
Departament de Governació de la Generalitat s'hagi emès l'informe previ a que 
fa referència l'esmentada disposició legal, per a procedir a la contractació 
directa. 
 
 Vista la norma legal esmentada en relació amb l'article 83.4 de la 
Llei 30/1992 de la Ley Régimen Jurídico de las Administraciones Públicas i 
del Procedimiento Administrativo Común, que estableix la possibilitat de 
prosseguir les actuacions iniciades quan sigui una Administració Pública la 
que hagi d'emetre informe i no ho hagués fet en el termini establert per la 
norma per a la seva emissió. 
 
 Vist l'informe de Contractació-Patrimoni emès al respecte, visat per 
la Secretaria General. 
 
 Aquesta Alcaldia proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
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 Primer.- Procedir a l'adquisició directa, a títol oneròs, de la finca 
propietat d'Inmobiliaria Lamaro Construcciones, Sociedad Anónima, amb destí 
a la construcció d'un equipament, situada al carrer de Salvador Allende, de 
2.775 m2. de superfície, les partions de la qual finca són les següents: Nord, 
finca municipal; Sud, Avinguda Salvador Allende; Est, interbloc Flor de Nit i 
Oest, prolongació de l'Avinguda de Sant Ildefons. 
 
 L'esmentada finca és part que ha de segregar-se de la major finca 
registral que figura inscrita en el Registre de la Propietat d'Hospitalet de 
Llobregat, al tom i llibre 254, foli 138, finca 24.834. 
 
 Segon.- L'esmentada finca s'adquireix lliure de tota càrrega i 
gravamen, així com d'arrendataris i ocupants, responent la venedora d'evicció 
i sanejament amb arregle a dret. 
 
 Tercer.- El preu d'adquisició és de 22.692.786,- pessetes, i es farà 
efectiu a la venedora en el mateix acte de la firma de l'escriptura pública de 
compra-venda. 
 
 Quart.- Totes les despeses que es generin com a conseqüència de la 
transmissió de la propietat a favor de l'Ajuntament, serà a càrrec d'aquest 
últim. 
 
 Cinquè.- Facultar al senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per a la 
signatura de quants documents públics i privats fossin necessaris per a 
l'execució dels acords que antecedeixen." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta per la 
senyora Secretària General, Carmen Alonso Higuera, pren la paraula el senyor 
Alcalde, José Montilla Aguilera , per a explicar l'emplaçament de la finca i el 
procediment que s'ha seguit en això. 
 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per a preguntar si és la part de Salvador 
Allende, contestant al respecte el senyor Alcalde que sí i que la resta ja és de 
propietat municipal. 
 
 Tot seguit pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal de CiU, 
senyora Yolanda Piedra i Mañes, per a preguntar si ja tenen pensada la 
destinació, contestant el senyor Alcalde que s'està pensant però que l'espai és 
molt limitat per les previsions urbanístiques de la zona. 
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 Després d'això se sotmet la Moció a votació i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes per tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-una hores i vint-i-cinc minuts, 
signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària 
General, que ho certifico. 
 
 
 
 
 


